
zo strn{st.t o rurrarft; I;:rlJoczlstupitersrva v Radori
konan6ho dfia 26.09.2016 od 17.00 hod. na Obecnom rirade v Radoti

Pritomni:
Ing. Anton Tk6dik, starosta obce
Poslanci: Ing. Viera Ande_lov6,Ing. Juraj Janik,Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macus, Ing.
Andrea Schmidtovd, Jin Sustek
falSf prftomni: Bc. Katarina Adrimkovd, hlavnd kontrol6rka obce, Alena Franekov6,
zapisovatelka.
Mgr. Vladimir F{rornddka, riaditel'ZS s MS, Radol'a 326
Prezendnd listina tvori prilohu d. 1.

Ndvrh programu rokovania obecndho zastupitefstva uvedeny v pozvdnke:

1. Otvorenie
2. Schv6lenieprogralnuzastupitelstva
3. Urienie n6whovej komisie, overovatelbv zilpisnice
4. Kontrola uzneseni
5. N6vrh na vystfpenie z Euroregi6nu Beskydy
6" Sprilva z kontroly ().3nA16
7. znsady postupu pri vybavovani st'aznosti v podmienkach obce Radol'a
8. Rozkopivky miestnych komunikricii v obci
9. Ndvrh na d'alSie vyuiitie budovy SK Radol'a v Riekach sripisne dislo 341
10. Moinosti rozsirenia Materskej Skoly - inform6cie o aktu6lnom stave
11. Majetkovo - priivne vysporiadanie pozernkov v obci Radol'a (cintorin, budova obecn6ho

riradu, cesty)
12. Priority rozpodtu obce Radol'a v roku 2017
13. R6zne
14. Diskusia
L5. Zixer

K bodu 1

Zasadnutie Obecndho zastupitel'stva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tk6dik, starosta obce.
Privital v5etkfch pritomnlich. Starosta obce konstatoval, ie podet pritomnlfch poslancovje Sest'.
Zasadnutie obecndho zastupitel'stva je uzn65ania schopne a mdie pokradovat' podl'a
jednotliqich bodov programu. Nepritomni: Ing. Ivan Kocrir, Ing. Emilia Meriadov6, Ilubos
Supol.

K bodu 2
Po obozndmeni s jednotliqfmi bodmi programu uvedendho v pozvfnke, starosta obce vyzval
pritornnych o nivrhy na doplnenie bodov programu. Zo strany poslancov neboli podand
doplf,ujrice niwhy.
Hlasovanie:
za: 6 (Ing. VieraAndelov6, Ing. Juraj Janik, lng. Peter Kubik, Ing. Jozef Macir$, Ing. Andrea
Schmidtov it, J im Sustek)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Obecnd zastupitel'stvo hlasovanim schv6lilo program rokovania d1n26.09. 2016 uvedenj
v pozvdnke bez zmeny.



K bodu 3
Urdenie ndwhovej komisie a overovatelbv z{pisnice:
N6vrhov6 komisia v zloheni Ing. Viera Andelovii, Ing. Andrea Schmidtovi
Overovatelia z6pisnice v zloZeni: lng. Jozef Mact5, Jdn Sustek
Hlasovanie:
za: 6 (Ing. VieraAndelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macu5, Ing. Andrea
Schmidtovd, J6n Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce konltatoval, Ze nilwhovd komisia a overovatelia zdpisnice boli schv6leni.

K bodu 4
Starosta obce predital uznesenia za zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva zo dha 27.06.2016.
Informoval o ich plneni po jednotliqich bodoch. Zo strany poslancov neboli Ziadne d'al5ie
doplf,ujrice o&i,zky ku kontroie uznesenia.

K bodu 5

Starosta obce informoval poslancov o niwhu na vystripenie z Euroregi6nu Beslydy. Obec
pdsobi v eworegi6ne od jeho vzniku v roku 2000 (moino 2001). Bolo to jednomysel'n6

rozhodnutie AZ amali sme vtedy poslanci s pani starostkou nddej, Ze n6m toto angailovanie
pomdZe pri rozvoji Radole, alebo prinajmeniom v rozvoji n65ho regi6nu. UZitok z dlenstva:
m6me dve tabul'ky na vstupe do obce s informiciou o tom, ie sme srilast'ou euroregi6nu, a

niekol'ko kusov propaga[ndho rnateridlu. NaBe dlenske je symbolicke podl'a podtu obyvatel'ov,
ra rok 2016 to bola suma 147,5A Eur. V rimci zjednodu5enia a snahy o korektnost'nawhujem
urobit'tak ku koncu tohto kalendiimeho roku.

Hlasovanie:
za 6 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea
Schmidtov6, J6n Sustek)
proti: 0, zdrilali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce konitatoval, Ze obecne zastupitel'stvo schvililo vystupenie obce Radol'a
z Euroregi6nu Beskydy ku df,u 31. 12.2016.

K bodu 6
Bc. KatarinaAdamkovf predloiilaposlancom SprSvu z kontroly d. 312016 zo dila 17. 08. 24rc.
Sprivu preditala a okomentovala. Zo strany poslancov neboli tiadne otinky. Sprfva tvori
prilohu zSpisnice b. 2.

Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie Spr6'vu z kontroly t.312016.

K bodu 7
Starosta obce - dokument Zisady postupu pri vybavovani st'ainosti v podmienkach Obce
Radofa bol vypracovany v zmysle z6kona o sthinostiach d. gn}rc a bol zaslanlii poslancom
v elektronickej forme. Zisady postupu pri vy-bavovani st'aZnosti v podmienkach Obce Radol'a
tvoria prilohu d. 3.

Hlasovanie:
za: 5 (Ing. Viera Ande1ov6, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea Schmidtovh,l6n
Sustek)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 5 poslancov)
Obecne zastupitel'stvo schvafue Zhsady postupu pri vybavovani sfaZnosti vpodmienkach
Obce Radolh.



V zmysle dl6nku 5 uvedenlich zdsad Obecne zastupitel'stvo zriad'uje komisiu na vybavovanie
st'ainosti. Komisiu navonok zastupuje predseda komisie, ktordho ii zvoli komisia zo svojich
radov.
Obecnd zastupitel'stvo zriaduje kornisiu OZ na vybavovanie st'ainosti v zlaLeti: poslanci
obecn6ho zastupitel'stva (9 ilenov).
Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Viera_Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea
Schmidtov e, J en Sustek)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce konStatoval, Ze obecnd zastupitel'stvo zriadilo komisiu na vybavovanie st'aZnosti
v zloieni : vietci poslanci OZ.

Obecnd zastupitel'stvo ukladd starostovi obce obozndmit' s tyimito zdsadarni v5etkych
zamestnancov obce v termine do 15 dni po schvdleni.
Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Viera-{ndelovi, Ing. Juraj Janik, lng. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri}, Ing. Andrea
Schmidtovd, Jrin Sustek)
proti: 0, z&iali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)

K bodu 8
Starosta obce informoval poslancov o nfvrhu bodu prograrnu Ing. Petra Kubika rie5it'
rozkopivky amoind sankcie za nerespektovanie rozkopovdho povolenia hlavne na obecnd
cesty. Zo strany niektoqich stavebnikov je riplne ignorantske, ak si nevedia dat' cestu do
poriadku ani po vyie pol roku. Tak, ako to v5etci ostatni citia na svojich peiaZenkdch z titulu
po5kodenia najmii podvozkov ich 6ut, mali by to aj oni pocitit' na svojich vlastnych peniazoch
prostrednictvom sankcii a pokut.
Starosta obce - v rozhodnuti o rozkop6vke m6 stavebnik uvedene v5etky podmienky , vldy je
poudenlf aj o tom, Ze do dasu, klim nie je urobend fin61na fprava cesty, je povinnf ryhu dosypat'
vidy ked' je to potrebnd vhodnym materi6lom. Ta[ich, do si ttito povinnosf plnia je vel'mi
mdlo. Kaidy zni*vie,Ze nie je moine ihned'po ukondeni pr6ce robit'findlnu ripraw, podloZie
si musi ,,sadnitf' treba na to jednu slu5nu zimu apir daLdov a ryhu nebude niekol'ko rokov
prili5 citif. Na jednej strane milm radost' zkaideho novdho domu, te5fm sa z kaZdej
kanalizainej pripojky. Na druhej strane md to nisledky v podobe znidenlich ciest. Odakdvam
nipor na stav ciest e5te v trvani cca t -2 roky, pretoZe SEVAK zvy5uje tlak na odkanalizovanie
domdcnosti. Budem rdd, ked'sa k tomu vyjadri do najviidSi podet poslancov a eite rad5ej, ked'
spolodne ndjdeme rie5enie. Samozrejme, asi si v5etci uvedomujeme najviidsiu dilemu politiky
- ako robif efektivne a z6roveil spravodlivo.
J{n Sustek - navrhuje vyberat'od stavebnika nejah-i poplatok na zaasfaltovanie.
Starosta obce - trvd ureili das, foirm po qfkope materidl sadne, treba postupne dosypiivat',
probldmom je sadanie rn-fkopov.
Ing. Andrea schmidtovd - sa pyta, di I'udia vedia,ile to majir urobit' a ako.
Starosta obce - v rozkopovom povoleni sir uvedend v5etky informScie o povinnostiach
stavebnika pred realiz6ciou qfkopoqfch pr6c a spdsob vykonania povrchovej tryrwy. Za
nesplnenie povinnosti je v zmysle stavebndho zitkona sankcia.
Ing. Peter Kubik * predo obec vykoniva asfaltovania, mal by zabezpelit stavebnik.
Starosta obce - fin6lnu povrchovir irpravu urobime tak ako treba, m6me istotu, Ze podlolie aj
vozovka sir dobre uroben6.
Ing. Juraj Janik - v dne5nej dobe existujir technol6gie a prostriedky na zhutfiovani e. ZirleLi ako
sa k tomu postavime, nemOierne by'benevolentni.
Starosta obce - kanalizadne pripojky mali byt' zriadend po hranicu pozemku - po plo!
niektoqjrm sa urobili, inlfm nie. Napr. Liny, Stari cesta, Pod Dubravkou, l'udia robia to, k iomu
sa zaviazala pred rokmi uznesenim obecneho zastupitel'stva obec.



Ing. Andrea Schmidtovd - najviid5i probl6m je na Ja55ovej ceste pri Mozolovcoch. Sirhlasi
s poplatkom ako navrhoval Jan Sustek.
Jin Sustek - nie rie5it' sankciou, ale poplatkom.
Ing. Peter Kubik - dobrd pripomienky, pri rozkopovom povoleni dat' n6vod na ridribu ryhy,
podmienky na zhutnenie, do dar na povrch, uviesf di obec urobi za poplatok - kauciu.
Starosta obce - preveri, di obec m6Ze vyberat'kauciu.
Ing. Peter Kubik * odporuda tento bod programu preniest'do budriceho zasadnutia obecneho
zastupitel'stva a po zisteni mohrosti vyberania poplatku dorielime.

Obecnd zastupitefstvo poveruje obecnli, &rad preverit' moZnost' vyberat' kauciu pri vystavovani
rozhodnutia na zvl65tne uZivanie pozemnej komunikdcie - rozkopanie dasti cesty.
Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea
Schmidtov it, I hn Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)

K bsdu 9
Starosta obce oznfmil poslancom, Ie v lichto dioch dokondujeme procedtrru ukon0enia
najomneho vzfahu medzi na5ou obcou a pani Pavelovou {Snooker club).
Ziai', po 25-ich rokoch vyulivania horneho podla2ia hudovy na hazard a biliard, qirnosy
neuiivia ani prevridzkovatel'ku priestorov a ui niekol'lco rokov mA z priestorov aj obec Radol'a
iba minim6lny utitok. Podnikanie si iiada aj investiciu, ale e5te viac nipad a schopnost'tento
n6pad nealizovat. Obec podnikat' nemOie. V naSom pripade m0Ze ist' iba o htadanie sp6sobu
vyuiitia. Objekt si iiada obnovu - mi 40 rokov a je to vidiet'. Nielen, ie nemd Ziadnu zaujimavri
a hodnotnri architektriru, ale ui je aj o5arpaqf. Plochd strecha je tieZ problem. Prekdia mi
predstava, ie by sme mali niedo preddvat', tah.ito proces je nezvratnf. Citlivo vnimand stavba
bola postaven6 v akcli ,,2". V diskusii sa moZno objavia slovii: vyvarovfia, fitcentrum,byty,
matersk6 5kola, obecnf irrad, kancel{rie.
J6n Sustek - oslovila pani, klorii prevddzkovala restauriiciu * nevyhovovali vel'kd priestory.
Mgr. Vladimir Hromddka * cviditel'ka,hJarh organizuje cvidenia v Kysuckom Novom Meste,
hl'adi vhodn6 priestory, ktord by boli nadltandardnd, s priestorom na skiad, kanceldriu,
pripadne dast'aj na byvanie. Upozornil nazly stav l6vky cez VadiiovsQl potok za Sportovym
are6lom.
Starosta obce - po 30. septembri si ziujemkyila mdie ist'pozrief priestory.
J*n Sustek * pred asi dvoma rokmi mal zAujem prln o odkripenie strechy, v r6mci stavebnej
dinnosti by urobil aj zateplenie, vymenu okien, opravil by plot. Zostali by n6m prizemie
a podlaZie, strechu pl6noval vyuZit na postavenie nijomqich bytov.
Ing. Juraj Janik - musime rozhodnrif vyberom, urdit'podmienky.
Starosta obce - vyzval poslancov aby zasielali informricie o moZnych zaujemcoch a spolodne
niedo vymysleli, aby vyuZitie priestorov mohlo trvale prind5af fiitok obci a prispievalo by to
financovaniu Sportu v Radoli.

Obecne zastupitel'stvo berie na vedomie informdcie o ukonienf ndjomndho vzt'ahu medzi
obcou a pani Pavelovou k 30" septembru 2016 v nebytovych priestoroch budoly 5I( Radol'a
v Riekach sripisnd [islo 341.

K bodu 10
O aktu6lnom stave moZnosti roz3irenia Materskej Skoly poskytol informiicie starosta obce.
Pracovn6 skupina zasadla jeden krdt ako celok. Stridiu zadal architektonickemu ateli6ru
STUDIO A.P.P., ktore uZ v na5om regi6ne takdto stavby navrhoval (zverejnene na
www.studioapp.sk). Predbeind zadanie pre Studiu je: 3 triedy s prislu5enstvom (herne, 5atne,
zborovfia, spolodensk6 miestnosf * ,,aula" * jed61efi, pomocn6 priestory * sklady, kabinety).
Musime vychddzaf z udriatelhosti vyul,itia a priestoroqfch moinosti v kombindcii



s podmienkami dotadnych titulov... V r6mci are6lu ZS s MS je moZn6 pavil6n MS re6lne
umiestnit' na troch miestach, zktorfch kaZdd mi svoje klady azapory. piestranstvo pred
Sportovou halou, juhoqichodnd pristavba novej skoly - ku hale, seveio{irchodn6 pristavba
novej Skoly- ku jeddlni a bytovke. Musime respektovat'.

- logistiku (napojenie na ostatnd objekty v rrimci ZS s M3 predovlet(im kuchyf,a,
jed6lefi, ihriskf a pristup pre rodidov).

- Normy pre vystavbu ta\fchto objektov (energetickd fispornost', presvetlenie
a orientilcia vzhl'adom na svetov6 strany, priestory na diet'a a triedu...)

iakime nanbdrtod architekta, ktoqi bude zohfadiovaf poZiadavky naprevhdzku Skolky
a zhroveit re5peklovat' priestorovd moZnosti v rimci areiiu. PretoZe chceme stavat'
z grantov resp. eurofondov, musime respektovat' aj tieto pravidlf, atry sme nemuseli
z rozpodtu obce vynakladat' d'alSie prostriedky ako neoprd.vnend (ale absolirtne nevyhnutne)
n{klady. Rozpodet na stavbu predpokladany vo v_iSke cea 600 tis Eur, kornpletni{ realizain6
projektovi dokumenticia pribliine 40 tis Eur.
Mgr. Vladimir Fkomddka - existujirca stavba v ktorej je umiestnend materskd Skola je
[asovand bomba * havarijnli stav strechy, rozvody kurenia, kanaliz{cia, zateplenie....
Jrin Sushk - treba wiftit, ii dat'40 tisic za papier do Suflika, alebo za tie peniaze opravit'
existujuce ... aby sme mali istotu, ie to vyjde.
Ing. Peter Kubik - druhd kolo predkladania je v septembri, tretie kolo sa bude konat'
v decembri, je predpoklad rispe5nosti. Budova materskej Skoly nie je vo viastnictve obce.
Ing. Andrea Schmidtovd - aj budrici rok bude probldm s prijatim deti do z6kladnej Skoly.
Deti rnajir zdravotnd probldmy, do si vyiaduje odklad povinnej Skolskej dochidzky.
lng. Juraj Janik * podul progn6zy ministra Skolstva - z pohl'adu poitu iiakov, di nestra$i aj
nds redukcia 5k01.

Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie informdcie o dinnosti pracovnej skupiny pre zvysenie
kapacity materskej Skoly v are6li Zdkladnej Skoly s materskou Skolou Radol'a 326.

K bodu 11

Starosta obce - poskytol informdcie z rokovania so Slovens[fm pozemkoqim fondom k
majetkovo - priivnemu vysporiadaniu pozemkov v obci Radolh (cintorin, budova obecndho
tradu, cesty). Vysporiadanie by sa dalo riesit'novelou rizemn6ho p16nu obce, s qim su spojene
vydavky, kor6 by sa dali vyuiif z grantov. V sprdve SPF sri cesty: Kozlovice, pod Mokrym,
Dolinky, Vldie, za POD a aj cesta na Skotni a d'alSie. Ak budeme rielit'prenijmom, cena zam2
rodne je 0,10 Eur, ak je potwdenf verejqi z6ujem, cena za m2 rodne je 0,03 Eur. Napriklad
pren6jom za Kozlovice by bolo 400 Eur rodne. Ing. Koctr je nepritomn;f, dnes nem{me
aktu6lne inform6cie o komasdcii v obci. Treba rie5it' aj rozlirenie cintorina, vysporiadat'
pozqlnky pod budovou obecneho tradu, do ciest zasahujir sirkromnd pozemky.
Jin Sustek - treba podkat'na komasdciu, roz5irenie cintorina je rozpracovane.
Ing. Juraj Janik - Ing. Kocur mal informdcie pripravend. Boli osloveni vlastnici susedn;ich
pozemkov pri cintorine. Nemusime riesif v5etko fiaraz.
Starosta obce - obecny irrad nemd kapacitne mohrosti sa venovat'vysporiadavaniu pozemkov,
odporuia rie5it'externe a to by sa objavilo aj v rozpodte na budirci rok. V tomto dase nemame
projektoqich l'udi, od augusta robi sprdvcu cintorina pavol Ferianec.
Obecnd zastupitefstvo berie na vedomie informdcie o majetkovo-pr6vnom vysporiadani
pozemkov v obci Radol'a (cesty, budova obecneho uradu, cintorin).

K bodu 12

Starosta obce - k priprave rozpodtu obce na rok2Afi potrebujem poznat vits ninor,nawhujem
urdit' priority v poradi: rozSirenie ZS s MS, miestne komunik6cie - aspoi chodnfh od
kriiovatky plus vjtlky (pribliZne 15 tis Eur)" wsporiadanie pozemkov * cintorin.



Jrin sustek - chodnik od kriiovatky musime urobit'. Je to nebezpedn5i risek, vysok6 frekvencia
6ut, chodcov, cyklistov.

Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Viera Andelovrl, Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea
Sclnnidtov a, J en Sustek)
proti: 0, zfuiali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce konltatoval, ie obecne zastupitei'stvo schval uje nawhovane priority rozpodtu
obce Radol'a v roku 2017 v poradi:
1. roz5irenie zikladnej ikoly s materskou Skolou
2. miestne komunikricie (chodnik od kriiovatky, vytlky,...).

K bodu 13

!tu*I} obce vyslovil- pod'akovanie pdnovi Du5anovi Mi6ianovi za usporiadanie podujatia
Radol'sk6 helig6nka. obec prispela na ceny a propag6ciu podujatia.
Cesta-cez zahtadlry $ribliZne 1s00 m2) je u, aokoneen6. urobend je technol6giou koberca, nie
pOvodne navrhovanou technol6giou ndstreku.
Ing' viera Andelov6 * upozomila na uvolhenir mreZu na ceste pod Tehelfiou pri prinovi
Kocirrovi.
Ing' Juraj Janik * zaulima sa ako to vyzeris vodovodnou pripojkou cestou na cintorin.
Starosta obce * pod,as pripravy podkladov sme zistili, ie nie st vysporia dan6 pozemky, aj ked,
cesta v mape je zakreslen6, avlak tzka, asi iba 70 cm. Nie je to moznd. Viaceri vlastnici
pozemkov majt zitujem stavat'.
Ing' Peter Kubik * treba podkat'na komas6ciu, dohodntt' sa s vlastnikmi pozemkov a potom
rieSif vodu.

K bodu 14,15
Yietky body schvrilendho programu zasadnutia Obecndho zastupitel'stva v Radoli boli
prerokovand. Nikto z pritomnfch poslancov nemal Ziadne pripomienlcy. Starosta obce ukondil
rokovanie obecndho zastupitel'sM7 Pod'al<gval pritomnym'za'riiast'. eu*t onf.nia rokovania
o 19,50 h. l_? /
Zapisala: Alena Franekovd ''t l\

Overovatelia zdpisnice:

Ing. Jozef Macri5 /
Jrin Sustek
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Ing.Anton Tk6dik
starosta obce
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